
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 693
van ELS STERCKX
datum: 5 juli 2022

aan BEN WEYTS
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DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Bijtincidenten met honden  -  Onderzoek over het al dan niet laten inslapen van het dier

In de krant stond te lezen dat een herdershond (10 jaar) een buurvrouw aanviel. De vrouw 
liep verwondingen op aan het onderbeen. Door dat incident besliste de burgemeester van 
Bocholt om de hond te laten inslapen. Experts hebben de hond onderzocht en kwamen tot 
de conclusie dat de hond geen agressief gedrag vertoonde. De dierenarts heeft 
ondertussen ook geweigerd om de hond te laten inslapen.

Men hoort steeds vaker dat er bijtincidenten plaatsvinden. Steeds wordt de hond met de 
vinger gewezen, maar vaak ligt de oorzaak bij de baas van de hond of soms ook bij het 
slachtoffer zelf (bv. de hond uitdagen tot hij agressief wordt).

1. Welke initiatieven zal de minister nemen om ervoor te zorgen dat er bij bijtincidenten 
voldoende onderzoek wordt gevoerd naar het waarom van het incident?

2. Welke initiatieven zal de minister nemen opdat men niet elke hond automatisch laat 
inslapen na een bijtincident?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 693 van 5 juli 2022
van ELS STERCKX

1-2. De problematiek van de bijtincidenten is er één van openbare veiligheid, eerder dan 
voor dierenwelzijn, en behoort zodoende niet tot mijn bevoegdheid. 


